



AUSTRALIAN EMBASSY - RIYADH

السفارة الأسترالية - الرياض

SAUDI POLICE CLEARANCE REQUEST LETTERS

TO WHOM IT MAY CONCERN

This is to advise that the Australian Embassy in Riyadh advised the Saudi Ministry of Foreign Affairs that from 1st June 2019, it will no longer issue personalised police clearance request letters to Australian citizens in the Kingdom of Saudi Arabia. The Embassy notes that it has recently received reconfirmation from the Saudi Ministry of Foreign Affairs that referred to a circular number 8435 dated 11/01/1439 Hijri (01/10/2017) advising that valid passports or Saudi resident Identity card (Iqama) would be sufficient.

The Police Department, Criminal Investigation Unit in Saudi Arabia is kindly requested to accept an Australian Passport and Saudi Residency Permit as evidence of a person's identity when requesting a police clearance certificate in the Kingdom of Saudi Arabia.

خطابات استخراج صحيفة الحالة الجنائية

لمن يهمه الأمر

يرجى التكرم بالعلم بأن السفارة الأسترالية في الرياض قد أبلغت مقام وزارة الخارجية السعودية بالرياض أنه اعتباراً من 1 يونيو 2019 ، ستتوقف السفارة الأسترالية في الرياض عن إصدار خطابات طلب استخراج صحيفة الحالة الجنائية للمواطنين الأستراليين المقيمين في المملكة العربية السعودية. وتنوه السفارة بأنه مؤخراً قد تم أستلام مذكرة اعادة تأكيد من مقام وزارة الخارجية السعودية وذلك عبر خطاب معلق لتعميم رقم 8435 صادر بتاريخ 1439/01/11 هجرية الموافق 2017/10/01 بأنه سيتم الاكتفاء بجواز السفر أو الإقامة السعودية سارية المفعول.

وعليه نرجو التكرم من إدارة الأدلة الجنائية في المملكة العربية السعودية بقبول جواز السفر الأسترالي وهوية المقيم السعودية كإثبات هوية للمواطنين الأستراليين عند التقدم بطلب صحيفة الأدلة الجنائية في المملكة العربية السعودية.

Consular Section

Australian Embassy Riyadh

15 March 2022



القسم القنصلي

السفارة الأسترالية بالرياض

15 مارس 2022